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Styrelsen har haft fem protokollförda möten under året. Enligt årsmötet 2011 så framtog 

styrelsen och genomförde en enkät angående hanteringen av soporna. Då svarsfrekvensen och 

antalet intresserade var för låg så har vi valt att inte ta denna fråga längre. Vi har jobbat vidare 

med välkomstbrevet som nu kommer att distribueras till alla boende under maj månad. 

Garagegruppen har inventerat det som behöver repareras på garagen, men också plockat fram 

bra punkter för underhåll av dem under städdagen. Det har förts kontakter med kvarteret 

Ankan angående TV- anläggningen på grund av att Viasat Sport har försvunnit och vi har valt 

att lägga en proposition angående TV-anläggningen. 

 

Föreningens resultat slutade på 79 831 kronor, vilket är 24 731 kr bättre mot budgeterat. Vi 

har haft en mildare vinter i år än förra året som har bidragit, men vi har också haft en hel del 

utgifter för reparationer på tv-anläggningen. Elkostnaderna ser också väldigt bra ut. 

 
 


